
Az LMP képviselőivel egyeztetett Pokorni Zoltán 

November 13-án Pokorni Zoltán, a Hegyvidék polgármestere az önkormányzat épületében 
fogadta Szugyeczky Mártont és Hajdu Máriát, a Lehet Más a Politika budai szervezeteinek 
képviselőit. A polgármester által kezdeményezett megbeszélésen a Normafa tervezett 
rehabilitációjával kapcsolatos kérdésekről esett szó. 
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A találkozón az LMP képviselői felvetették az Olimpia szálló kérdését, valamint a csíkos 
boglárka életfeltételeinek javítását. A ritka lepkefaj védelme érdekében a polgármester 
megígérte, hogy további egyeztetéseket folytatnak majd a téma egyik szakértőjének, 
Musicz Lászlónak a bevonásával. A folyamatban levő hatásvizsgálatok eddigi eredményei 
azt mutatják, hogy a Normafára az elmúlt években jellemző szukcesszió, azaz 
beerdősödés, becserjésedés miatt a csíkos boglárka élőhelye beszűkült, ezért az 
irtásrétek újbóli megtisztítása javítana a helyzeten. Szóba került a hóágyúzás kérdése, 
ennek technikai és környezetvédelmi szempontjairól a Sí Szövetség bevonásával 2014 
elején tartanak további konzultációkat.  

A tárgyalópartnerek megvitatták az olvadó hó okozta erózió elhárításával kapcsolatos 
kérdéseket. Beszéltek arról is, hogy komoly gondot jelent a Normafánál a síelők, a 
szánkózók, illetve a túrázók közötti konfliktus. Egyetértettek abban, hogy a balesetek 
elkerülése érdekében a szánkózókat és a síelőket érdemes egymástól elkülöníteni, ám 
egyikük sem látta szükségét annak, hogy a túrázók és a kirándulók mozgását korlátozni 
kellene a sípályákon. Ebben az ügyben kikérik még a turisztikai szervezetek álláspontját 
is. 

 


